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Mielestäni tonttivarausta ei pitäisi hyväksyä siksi, että sen toteutuminen 

edellyttää kaupungilta mittavia investointeja, eli arviolta seitsemän miljoonan 

hintaisen liityntäpysäköintihallin rakentamisen.  

Mielestäni tonttivaraus pitäisi hyväksyä vain sellaiselle hankkeelle, jonka 

toteuttaminen ei vaadi kaupungilta kalliita investointeja. Kaupunki on 

tekemässä tuottavuus ja talouden tasapainotusohjelmaa ja siinä yhteydessä 

pitäisi miettiä tarkoin sitä, että tarvitseeko kaupunki lainkaan 

liityntäpysäköintihallia vai riittäisikö päällystetty parkkipaikka vastaamaan 

tarpeeseen. 

 


